



Referat fra Bestyrelsesmøde mandag d. 25. september 2023

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden – Dagsorden blev godkendt – tilføjer til pkt. 7, hvad gør vi når forperson og udvalgsforpersoner går af
2. Opfølgning møde 17-08
3. Budget 2024
4. Kommende større arrangementer
5. Opfyldelse af GDPR-bestemmelser
6. Betaling og tilbagebetaling af kontingent ved ind- og udmeldelse
7. Beslutnings og orienteringspunkter
8. Eventuelt

Ad punkt 2

- Se "to-do" liste på den delte bestyrelsesmappe og opdater gerne med status inden mødet. [To do liste gennemgået og opdateret.](#)

Ad punkt 3

- Martin kommer med oplæg til hvorledes det kommende budget kan udarbejdes

Martin gav info om hvilke input han har behov for, for at kunne udarbejde budgetudkast til næste bestyrelsesmøde den 08 November. Han vil sende Excel ud med hvilke detaljer der ønskes fra de forskellige udvalg.

- Elitetilskud og forventninger

Eksempler:

- Melfar vedr. eliteløber HG. Landholdsfee deles ligeligt mellem forældre og klub. HG er jævnligt i klubben, til træninger mv, da HG bor i Århus.
- Aarhus 1900 for eliteløber JE: Klubben betaler landsholdsfee.
- For SNAB, beslutter år for år hvilken støtte der skal gives. I år har OK SNAB betalt 50% af landsholdsfee. Derudover betaler klubben i enkelte tilfælde for transport hjem fra Sverige, hvis samkørsel kan arrangeres. OK SNAB har ingen nedskrevne forventninger til løberne.

Ved budgetudarbejdelse vil det blive diskuteret hvad OKR fremover vil betale og om der skal tilknyttes forventninger og hvilke.



- tilskud til klubture

Bestyrelsen støtter forslag fra Janne om at opfordre til at deltage i OTØ (Orienterings Teknik Østkredsen) tekniktræning 14 oktober, og klubben betaler for kort. Opfordrer til fælleskørsel fra klubhuset.

Ane sender mail vedr. Påsketur 2024. OKR vil ikke betale for overnatning til påskeløb for 2024, da der har været dalende tilslutning, og det ikke har været muligt at finde et velegnet sted til fælles indkvartering.

.

Ad punkt 4

- DM nat 2024
Planlægning er godt i gang, tilladelser er i hus, booking af shelterplads godkendt – der er styr på det.
- Divisionsmatch forår 2024
OKR er i 3. division i 2024. Kan udpege en tovholder fra bestyrelsen for at få stævnet organiseret – ikke nødvendigvis stævnelederen
- Den første match i 1-2 Div. match er blevet ledig da Holbæk, der skulle arrangere løber i 2 division. OKR arrangerer match nr 2 i 1-2 division den 26 maj og har skovtilladelse for Boserup. Ane initierer at finde stævneleder, IT, banelægger m.v.
- Natcup november 2023
Michael Leth er tovholder, status: Der er styr på det

Ad punkt 5 GDPR

Sag ifb. med en ny ungdomsløber, der ikke ønsker sig fotograferet eller optræde med fulde navn. Der findes oplysninger om GDPR for foreninger her:

<https://do-f.dk/klubvaerktojer/persondata-og-foreningen>

Søllerød hjemmeside har noget publiceret vedr. GDPR, som OKR vil lade sig inspirere af. Martin og Henrik kigger på det. DOF's cookie og privatlivspolitik kan også konsulteres. Anders sender rundt. Tilføjes to-do liste.

Ad 6

Det skal fremgå af hjemmesiden hvornår man betaler kontingent og hvorledes kontingentet opgøres og betales henholdsvis tilbagebetales ved ind og udmeldelse i løbet af året.

- PT opkræves familiekontingent to gange om året – det vil forenkles hvis kontingentet opkræves af en omgang. Fremover opkræves alle kontingenttyper helårligt og det beskrives på hjemmesiden at betalt kontingent ikke tilbagebetales ved udmeldelse. Udmeldelser kan kun effektueres ved årsskifte pga. DOF-abonnement der betales start april.

Ad punkt 7

- Kvalitet af vores egne kortprint – evt. på pretex papir (vandfast)

Kopi-toner giver (formentlig) ikke god nok kvalitet til at printe på pretex papir. Jakob snakker med Mogens om hvad vi gør fremadrettet.

- Vores eget klubmesterskab 4. november

Møde i breddeudvalget og meddelelse sendt ud på hjemmeside. Der bliver arrangeret fest bagefter.

- Udlån af klubtøj til ungdomsløbere – der er indkøbt løbetrøjer, men bliver de udlånt?

Pkt. på næste møde i ungdomsudvalget

- Hilsen fra DOF med tilbud (se bilag)

Anders tager snak med Carsten fra DOF om evt. at arrangere klubaften med DOF-konsulent om klubudvikling.

- Træneruddannelse til Mads Pedersen – skal vi opfordre ham?

God ide

- Ansøgning om at kunne løbe i Lerbjergskoven

Anders har haft kontakt til Lejre kommune (Naturfonden) – det mest interessante område er planlagt at skulle være stillezone.

1. oktober 2023 kl. 14 er der naturvandring i Boserup hvor der vil blive fortalt om fremtidige forvaltningsplaner. Anders spørger om Asger kan deltage.

- Hvad gør vi når udvalgsforpersoner går af?
 - Anders, Henrik og Merete genopstiller ikke til formandskab. Bestyrelsen søger kandidat til ny formand samt kandidater til forpersoner for breddeudvalg og kommunikationsudvalg.

Pkt. 8 Evt.

Ane havde købt poser til at have skærme i, men de gik for let i stykker. Ane prøver at fremskaffe nogle mere solide poser til indsamling af poster.

Mødeplan: 8 november, 14 december, 15 januar 2024